
Slovenský rybársky zväz 
  Mestská organizácia Senica
        Kunov 135, 905 01 Senica

Zápisnica z výročnej členskej schôdze MsO SRZ Senica zo dňa 
05.04.2025 

Prítomní:
Členovia MsO SRZ Senica podľa prezenčnej listiny: 89

Z celkového počtu dospelých členov k 31.3.2025: 1092 
Percento účasti:  9.71%
Hostia:
Miroslava Pavelková
Miroslava Pavelková ml.

1. Otvorenie, schválenie programu schôdze

Z poverenia výboru MsO SRZ Senica viedol VČS tajomník Bc. Miroslav Ochránek. V úvode 
členskej schôdze privítal Bc. Miroslav Ochránek, tajomník MsO SRZ Senica všetkých prítomných 
a konštatoval, že je prítomných 89 členov MSO SRZ Senica z celkového počtu 1 092 dospelých 
členov. Z tohto dôvodu vyzval prítomných k hlasovaniu, či podľa § 14 ods. 5 Stanov SRZ, 
prítomní členovia súhlasia s tým, aby sa výročná členská schôdza mohla konať.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 1/2025 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 88 proti: 0 zdržal sa: 1

Na základe návrhu p. Khíra bol z pôvodného programu schôdze presunutý bod 12.: Voľby 
kandidátov za členov Kontrolnej komisie ako bod 4. Pán Khír tiež navrhol doplniť program o bod 
programu - Stanovenie rozsahu a podmienky vykonávania brigádnickej povinnosti, ako to bolo 
uvedené v obežníku č. 2/2024. Tajomník navrhol presunúť bod 10 z pôvodného programu: 
Správa mandátovej komisie ako bod č. 3. Vypustený bol pôvodný bod č. 11 kôli duplicite.: Voľba 
volebnej komisie pre doplnenie Kontrolnej komisie MsO SRZ Senica.

Tajomník MsO SRZ Senica oboznámil prítomných s upraveným program schôdze, ktorý prečítal 

Program:

1. Otvorenie, schválenie programu schôdze
2. Voľba pracovného predsedníctva, mandátovej, návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, 

overovateľov zápisnice
3. Správa mandátovej komisie
4. Voľba kandidátov za členov Kontrolnej komisie
5. Kontrola plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej VČS
6. Správa o činnosti MsO SRZ Senica za rok 2024
7. Správa o činnosti disciplinárnej komisie za rok 2024
8. Správa o hospodárení organizácie v roku 2024
9. Správa kontrolnej komisie
10. Správa o činnosti Rybárskej stráže
11. Stanovenie rozsahu a podmienky vykonávania brigádnickej povinnosti
12. Plán hlavných úloh a návrh rozpočtu na rok 2025



13. Diskusia
14. Schválenie návrhu na uznesenie
15. Záver

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 2/2025 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 89 proti: 0 zdržal sa: 0

2. Voľba pracovného predsedníctva, mandátovej, návrhovej komisie, určenie 
zapisovateľky, overovateľov zápisnice

  - pracovné predsedníctvo v zložení:  
 Lukáš Vajada– predseda MsO SRZ Senica
 Bc. Miroslav Ochránek –tajomník MsO SRZ Senica
 Štefan Jahelka – hlavný hospodár MsO SRZ Senica
 Bc. Marian Horňák – predseda kontrolnej komisie MsO SRZ Senica

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 3/2025 - príloha zápisnice
Hlasovanie: za:        89                      Proti:          0             Zdržal sa:     0

                             Bc. Ján Vojtek 
- mandátová komisia: ...............................................................................................

Pavel  Hučko
                     ...................................................................................................
                             Pavol Piskla
                     ...................................................................................................

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 4/2025 - príloha zápisnice
Hlasovanie: za:        89                     Proti:            0          Zdržal sa:      0

                                      Mgr. Pavol Adamec
- návrhová komisia:  .................................................................................................

                                      Ing. Patrik Rusnák
                    ...................................................................................................
                                      Lukáš Pítek
                    ...................................................................................................
Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 5/2025 - príloha zápisnice

Hlasovanie: za:        89                      Proti:              0        Zdržal sa:      0

                                  Martin Beňa , Milan Held, Marian Sedláček, Viliam Krátky,
 - volebná komisia:    .................................................................................................

                           Viliam Buchanec
                    ...................................................................................................

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 6/2025 - príloha zápisnice                    
Hlasovanie: za:          89                  Proti:               0           Zdržal sa:     0

 Zapisovateľka navrhnutá  Ing. Silviu Čuvalová

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 7/2025 - príloha zápisnice

Hlasovanie: za:           89                 Proti:               0           Zdržal sa:     0



 

Za overovateľa zápisnice bol navrhnutý  p. Jaroslava Hájeka.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 8/2025 - príloha zápisnice

Hlasovanie: za:           89                  Proti:               0           Zdržal sa:     0

Tajomík vyzval členov komisií, aby si zvolili predsedov.

3. Správa mandátovej komisie

Predseda mandátovej komisie Bc. Ján Vojtek predniesol správu MK o počte prítpomných na 
VČS, pričom uviedol, že VČS sa zúčastňuje 89 členov starších 18 rokov, 0 členov do 18 rokov 
a 2 hostia.

Členská schôdza zobrala správu na vedomie. 

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 9/2025 - príloha zápisnice

4. Voľba kandidátov za členov Kontrolnej komisie

Tajomník MsO SRZ Senica informoval, že kontrolná komisia bude doplnená o 2 členov.

Predseda volebnej komisie p. Milan Held oboznámil prítomných, že v lehote 10 dní pred konaním 
VČS, teda do 26.03.2025 boli na MsO SRZ Senica doručené  3 prihlášky kandidátov za členov 
KK. Kandidáti boli prítomným predstavení. Z 3 kandidátov boli prítomní 2.

Tajomník vyzval prítomných k hlasovaniu, či voľba kandidátov za členov Kontrolnej komisie bude 
verejná.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 10/2025 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 89 proti: 0 zdržal sa: 0

Priebeh volieb verejnou voľbou riadil predseda volebnej komisie p. Milan Held, ktorý  dal hlasovať 
v abecednom poradí o každom navrhnutom kandidátovi.

Prebehla voľba kandidátov za členov Kontrolnej komisie s nasledovným hlasovaním:

1. Ing. Silvia Čuvalová Hlasovanie: za: 84 proti: 1 zdržal sa: 4
2. Ing. Patrik Rusnák Hlasovanie: za: 87 proti: 0 zdržal sa: 2
3. Eduard Thüringer Hlasovanie: za: 5 proti: 27 zdržal sa: 56

Tajomník MsO SRZ Senica skonštatoval, že za členov Kontrolnej komisie bol zvolený Ing. Patrik 
Rusnák s počtom hlasov 87 a Ing. Silvia Čuvalová s počtom hlasov 84. Ako náhradník bol 
zvolený Eduard Thüringer.

Členovia Kontrolnej komisie si zvolili za predsedu Kontrolnej komisie – Bc. Mariána Horňáka.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 11/2025 - príloha zápisnice



5. Kontrola plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej VČS

Predseda MsO SRZ Senica p. Lukáš Vajda, informoval o plnení uznesení prijatých na 
predchádzajúcej VČS v r. 2024 – príloha č. 1.

Po odprezentovaní správy z kontroly predsedom MsO SRZ Senica, vzniesol p. Khír k plneniu 
uznesení nasledovné pripomienky:

- p. Khír upozornil dňa 20.7.2024 sms správou p.Trša na nesúlad prijatých bodov 
uznesenia s bodmi v zápisnici a doporučil, aby to dal s p. Fajnorom do súladu. 

- Čo sa týka Plánu činností na r. 2024, tak ten v pôvodnom znení (predseda  p.Hesek, 
tajomník Ing. Haringa - zodpovední za plnenie úloh do VČS konanej 27.4.2024) bol na 
webovej stránke organizácii zverejnený cca do konca novembra 2024. V pláne  činností 
a plnenia uznesení chýbala aktualizácia po ujatí sa funkcií novým vedením. Na 
nedostatok upozornil pri osobnom stretnutí, požiadavke nebolo vyhovené.

- Posledné informácie pre členov našej organizácie, ktoré boli zverejnené na webovej 
stránke MsO SRZ Senica boli zápisnice zo zasadnutia výboru zo dňa 1.7.2024 
a 12.7.2024. V zápisnici zo zasadnutia výboru dňa 12.7.2024 bola schválená výmena 
administrátora webovej stránky MsO SRZ Senica. Výbor sa 3x zaoberal výmenou 
administrátora webovej / fb stránky – očakával v tomto smere zlepšenie pri tvorbe nových 
stránok.
Na oficiálnej webovej stránke MsO SRZ Senica www.msosrzsenica.sk  sú informácie 
zverejňované len členmi výboru. Oficiálna FB stránka MsO SRZ  Senica je využívaná na 
zverejňovanie informácií o brigádach, pribudli uznesenia zo schôdzí, avšak často sú tieto 
informácie dané do úzadia a ťažko dohľadateľné. Pán Khír navrhuje, aby informácie zo 
zasadnutia výboru boli zverejnené vo forme oficiálnej zápisnice alebo Uznesenia zo 
zasadnutia výboru a nie formou príspevku na FB stránke. Apeluje na to, aby sa výbor 
inšpiroval webovými stránkami iných organizácií. Aby všetky dôležité informácie, ako sú: 
Zápisnice, Uznesenia z VČS, Plán činnosti, Rozpočet, Členovia komisií atď. boli 
zverejnené na oficiálnej webovej stránke našej organizácie. 

- K bodu 5. Uznesenia z VČS poukázal p. Khír na prijaté uznesenie zo dňa 15.10.2024, 
ohľadom schválenej smernice na preplácanie cestovných náhrad. Neskôr sa ukázalo, že 
žiadna smernica neexistuje. Pán Khír Smernicu o poskytovaní cestovných náhrad v rámci 
MsO SRZ Senica vypracoval a bezodplatne odovzdal výboru, ako jeho príspevok pre 
MsO SRZ Senica. Smernica má 8 strán a 5 príloh. K predloženej smernici dostal p. Khír 
z výboru odpoveď, že k nej pripomienky nemajú, že ju akceptujú, schvália a budú sa ňou 
riadiť.
Otázka p. Khíra smerovala k hlasovaniu výboru (Zasadnutie výboru 6.2.2025) a 
odsúhlaseniu preplatenia cestovných náhrad na 1 vozidlo na Stretnutie vedúcich 
rybárskych krúžkov v Žiline – či výbor (a daná osoba) postupovali podľa schválenej 
smernice o poskytovaní cestovných náhrad tak, ako je predpísané v jednotlivých 
ustanoveniach?

Na otázku preplatenia cestovných náhrad do Žiliny na Celoslovenské stretnutie vedúcich DRK 
potvrdil predseda MsO SRZ Senica, že boli preplatené náklady na 1 vozidlo. Je potrebné, aby 
smernica bola zverejnená, za akých podmienok sú náhrady poskytované. Smernica sa netýka len 
členov výboru, ale aj iných členov SRZ.

Správu o kontrole plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej VČS berie VČS na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 12/2025 - príloha zápisnice.



6. Správa o činnosti MsO SRZ Senica za rok 2024

Predseda MsO SRZ Senica Lukáš Vajda informoval prítomných o činnosti MsO SRZ Senica za 
rok 2024. Viď príloha č. 2.

Po prednesení správy o činnosti MsO SRZ Senica sa predseda ospravedlnil  v mene výboru za 
dlhšie čakacie doby pri výdaji povolení v dôsledku nahrávania novej evidencie členov. Poďakoval 
sa členom výboru, ktorí svojou činnosťou počas celého roka prispievali svojou činnosťou k chodu 
MsO a za ich prácu v prospech MsO SRZ. Poďakoval všetkým správcom revírov, členom RS, 
členom kontrolnej a disciplinárnej komisie za ich činnosť a zodpovednú prácu v prospech nás 
všetkých. Poďakoval za prácu rádovým členom, ktorí v prípade nutnosti pomôcť ochotne priložili 
ruku a pomáhali organizácii, ako aj sponzorom za ich podporu.

 V pripomienkach k správe pán Khír navrhol zrušiť uznesenie výboru MsO SRZ Senica 
o odrevírovaní chovných rybníčkov a z dôvodu transparentnosti pri obstarávaní - nákupe 
tovarov, služieb a uskutočňovania stavebných a iných prác p. Khír navrhol, aby členská 
schôdza zaviazala výbor MsO SRZ Senica k návrhu uznesenia: 
Vypracovať Smernicu o obstarávaní tovar, služieb a stavebných a iných prác v MsO SRZ 
Senica. 

 . Nakoľko príspevok p. Khíra trval dlhšie, časť členov opustila zasadnutie schôdze a o jeho 
návrhoch sa nehlasovalo.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 13/2025 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 74 proti: 0 zdržal sa: 0

7. Správa o činnosti disciplinárnej komisie za rok 2024

Správu disciplinárnej komisie odprezentoval prítomným predseda disciplinárnej komisie  Mgr. 
Pavol Adamec. Viď. Príloha č. 3.

Pripomienky k správe:
- Pán Khír upozornil na nový disciplinárny poriadok a zmenu previnení §6.
- Pán Khír upozornil na to že výkon rybárskeho práva má štát nie osoba.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 14/2025 - príloha zápisnice.

Správa disciplinárnej komisie bola zobratá na vedomie.

8. Správa o hospodárení organizácie v roku 2024 

Hospodár MsO SRZ Štefan Jahelka  informoval prítomných o hospodárení organizácie v roku 
2024 a predniesol správu hlavného hospodára. Viď. Príloha č. 4

Pripomienky k správe:

 p. Khír vypracoval Smernicu pred udeľovanie čestného členstva. Na novej webovej 
stránke by mali byť uvedené podmienky pre udeľovanie ocenení a čestného členstva 
v MsO SRZ Senica. Do smernice zapracoval i ustanovenia, na základe ktorých môže byť 
udelené ocenenie a čestné členstvo i radovému členovi pri splnení určitých podmienok 
a nie iba funkcionárom, ako to bolo doposiaľ.



 p. Khír poukázal na procesné a obsahové porušenie Stanov SRZ, keď sa dňa 12.7.2024 
konalo zasadnutie výboru, ktoré začalo na návrh hospodára MsO SRZ Senice p. Ostrčila 
(schôdzu výboru zvoláva a riadi predseda, podpredseda alebo tajomník výboru).

 Pán Khír ponúkol pomoc hlavnému hospodárovi pri nasadení nepôvodného druhu rýby – 
Amura bieleho.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 15/2025 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 74       proti: 0 zdržal sa: 0

Pán Pavel Hučko navrhol obmedziť dĺžku trvania príspevkov a podnetov členov SRZ  v trvaní 
max. 5 minút, s čím všetci prítomní súhlasili.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. .16/2025 - príloha zápisnice.

Hlasovanie: za: 89 proti: 0 zdržal sa: 0

9. Správa kontrolnej komisie

Správu o činnosti kontrolnej komisie prezentoval jej predseda, Bc. Marián Horňák. Viď  Príloha č. 
5.

K pripomienkam:

Pán Patinka mal otázku, či môže aj člen SRZ prísť na schôdzu výboru? Ak člen SRZ požiada 
o možnosť zúčastniť sa schôdze formou písomnej pozvánky, bude mu vyhovené.

Pán Vaškovič – má výhrady k prezentácii vzdania sa členstva a funkcie p. Morávka, Trša 
a Ostrčila. Či je možné zosobniť výdavky týkajúce sa rybníčkov a pod.

Pán Khír sa k tomu vyjadril – či mali páni podpísanú hmotnú zodpovednosť za zverené 
prostriedky. V prípade disciplinárneho konania je možné vyvodiť ďalšie následky.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č.17/2025 - príloha zápisnice.

Hlasovanie: za: 74 proti: 0 zdržal sa: 0

10. Správa o činnosti Rybárskej stráže

Správu o činnosti Rybárskej stráže prezentoval vedúci RS Štefan Jahelka. Rybárska stráž má 
v súčasnosti 36 členov.  Viď príloha č. 6.

Pripomienky k správe: 

- Bol vznesený návrh na posilnenie kontrol RS na pstruhových vodách.

- pán Khír pochválil vedúceho RS za jeho činnosť.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 18/2025 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 74       proti: 0 zdržal sa: 0



11. Stanovenie rozsahu a podmienky vykonávania brigádnickej povinnosti.

Návrh p. Khíra:
- dokument – podmienky a kritériá na výkon funkcie RS, upovedomiť všetkých členov RS
- vypracovanie zoznamu kritérií pre získanie benefitov členov RS – zdarma rybárskych povolení, 
atď.
- schvaľovanie nových podmienok vykonávania brigádnickej činnosti, stanoviť rozsah 
brigádnických hodín
- podľa organizačného poriadku členovia schvaľujú počet a hodnotu brigádnickej činnosti – 
stanoviť hodnotu za neodpracovanú hodinu / celú výšku brigády

Pripomienky k návrhu:

 Pán Cvečka - podľa §6, ods.1, písm. e, Stanov SRZ  z Októbra 2022 členská schôdza 
stanovuje len rozsah brigádnickej povinnosti. Hodnotu brigádnickej hodiny a náhradné 
plnenie tejto povinnosti určuje výbor. Organizačný poriadok SRZ platný od 1. apríla 2020, 
na ktorý sa p. Khír odvoláva je vypracovaný ešte podľa znenia ustanovení Stanov SRZ 
z roku 2018, kde bolo odlišné znenie §6, ods.1, písm. e, a preto vznikajú zbytočné spory 
a dohady, podľa čoho sa riadiť, či podľa príslušných ustanovení Stanov SRZ z roku 2022 
alebo podľa Organizačného poriadku SRZ z roku 2020. 

 MUDr. Dolinský  – členská schôdza schvaľuje len rozsah brigádnickej činnosti
 Pán Kalka navrhol 6 hodín brigádnickej činnosti a zrušiť 3 hodiny na pstruhových revíroch
 Pán Vojtek vysvetlil zdôvodnenie navýšeného počtu odpracovaných hodín na brigádach – 

na pstruhových vodách. Pokiaľ bude zjednotená výška počtu odpracovaných hodín, budú 
sa brigády vykonávať len na kaprových a nie na pstruhových vodách.

Tajomník MsO SRZ Senica vyzval prítomných k hlasovaniu za odpracovanie brigády ako je to 
uvedené v návrhu spracovaného pánom Khírom a prerokované členskou schôdzou - 6 hodín na 
kaprových vodách, 3 hodiny na pstruhových vodách, hodnotu brigádnockej hodiny na 10,- € 
a možnosť byť zastúpený na brigáde inou osobou  – viď príloha č. 7.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 19/2025 - príloha zápisnice. Prítomných – 75 os.
Hlasovanie: za: 71 proti: 3 zdržal sa: 1

12.  Plán hlavných úloh a návrh rozpočtu na rok 2025

Predseda MsO SRZ Senica Lukáš Vajda odprezentoval plán hlavných úloh na rok 2025. Viď. 
Príloha č. 8

Pripomienky k správe:

p. Khír: 
- pripomienkoval výšku odmien, ktoré sa budú schvaľovať  pred jednotlivé funkcie funkcionárov; 

- do rozpočtu pre r. 2025 v kapitole Odmeny navrhol zapracovať i odmenu pre účtovníka vo výške 
cca 2.160,00 € (na základe zmluvného vzťahu)



- predložil rámcový návrh predsedovi;  aby boli stanovené podmienky minimálnej a maximálnej 
výšky odmeny
- navrhol udeliť mimoriadnu odmenu pracovnej skupine za výdaj povoleniek na r. 2025: 9 výdajov 
á cca 9 hodín; 

- navrhol, aby každý funkcionár – člen MsO SRZ Senica, ktorý zodpovedá za finančný, hmotný 
alebo nehmotný majetok a hospodárenie MsO SRZ Senica, mal uzatvorenú Dohodu o hmotnej 
zodpovednosti.

Členovia mandátová komisie opätovne prerátali prítomných – počet 59
Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 20/2025 - príloha zápisnice. 
Hlasovanie: za: 58 proti: 0 zdržal sa: 1

Rozpočet na r. 2025 bol schválený tak ako bol navrhnutý výborom MsO.

12. Diskusia

V rámci diskusie vyzval predseda MsO SRZ Senica Lukáš Vajda prítomných k vyjadreniu sa vo 
veci stanovenia najmenších a najväčších lovných mier rýb pričom navrhol nasledovné miery pre 
dané druhy rýb:

Kapor rybničný – 40/60 cm, Šťuka severná horná miera 100 cm, Zubáč veľkoústy 60/80 cm, 
Sumec veľký horná miera 200 cm, Sumec Albín – bez možnosti privlastnenia.

Diskusia k návrhu:

- pán Sládek navrhuje hornú mieru Sumca na 150 cm a Zubáč 55-80 cm
- pán Baláž je za zavedenie čo najvyššej minimálnej miery lebo kapitálnych rýb ubúda

Bol prečítaný návrh:

o Kapor: horná miera 60 cm
o  Zubáč: 60/80
o  Štuka: horná miera 90cm
o  Sumec: horná miera sumca 180 cm
o Sumec albín: privlastnenie je zakázané 

Pričom uvedené miery budú poslané na schválenie a platné od roku 2027.

a prijaté uznesenie č. 21/2025 - príloha zápisnice. 
Hlasovanie: za: 36 proti: 16 zdržal sa: 6

 Návrh p.Hučka: na Myjave je revír Chyť a pusť; na základe požiadavky viacerých rybárov 
dal návrh zmeniť z revíru Chyť a pusť na revír lovný s možnosťou privlastnenia.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 22/2025 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 32 proti: 9 zdržal sa: 10

Návrh bol schválený bude zaslaný na schválenie a platný od roku 2027.

 Pán Cvečka upozornil zodpovedných funkcionárov MsO, aby informácie a dokumenty, 
ktoré budú zverejňovať, vždy pred zverejnením riadne odkontrolovali, aby nevznikali 
pochybnosti medzi členmi MsO. Zároveň požiadal p. Pavelkovú – členku RADY SRZ, aby 



iniciovali na RADE SRZ zmenu Organizačného poriadku SRZ z 1. apríla 2020, aby bol 
upravený podľa Stanov SRZ  z Októbra 2022, pretože vznikajú medzi členmi SRZ 
zbytočné spory a rôzne výklady o kompetenciách orgánov MsO, napr. o brigádnickej 
povinnosti a určovaní hodnoty brigády a zároveň poukázal na to, že prečíslovaním § 19 
Stanov SRZ z roku 2018 na § 18 Stanov SRZ z roku 2022 a násl. paragrafov sa 
organizačný poriadok v niektorých ustanoveniach  odvoláva na  iné alebo neexistujúce 
ustanovenia Stanov SRZ z roku 2022.

 Informácia Hospodára Štefana Jahelku o tom, že Ministerstvo životného prostredia nedalo 
zatiaľ súhlas k vysadeniu nepôvodného druhu ryby Pstruha dúhového.

 Hospodár ďalej oznámil, že na základe informácií pomocných hospodárov a členov RS 
o skutočnosti, že jesenná násada kapra bola vzhľadom k miernej zime v značnom 
množstve vylovená, ako aj na základe spoločnej objednávky Zubáča s Kaprom zo dňa 
3.3.2025 bude 7.4.2025 vysadených 2000kg Kapra K3 do našich vôd.

13. Schválenie návrhu na uznesenie
Predseda návrhovej komisie Ing. Patrik Rusňák predniesol Návrh na uznesenie z Výročnej 
členskej schôdze zo dňa 5.4.2025. Príloha č. 9.

Výročná členská schôdza MO SRZ  Senica

 Členská schôdza MsO SRZ Senica vychádzajúc zo správy o činnosti organizácie za obdobie od 
ostatnej členskej schôdze konanej 5.4.2025, zo správy o hospodárení MsO SRZ v roku 2024, zo 
správy o činnosti kontrolnej komisie za rok 2024 a predloženého plánu rozpočtu MsO SRZ 
Senica na rok 2025 a odznených diskusných príspevkov súhlasí s nasledovným uznesením:

A./ konštatuje:

Stav členskej základne

k  31.3.2025 celkom:    

z toho: dospelí a dôchodcovia:   1092

mládež od 15-18 rokov:  102

deti od 3-14 rokov:  273                

B./ schvaľuje :

- Správu o činnosti MO SRZ Senica za rok 2024 
- Správu o hospodárení MO SRZ Senica za rok 2024
- Správu Kontrolnej komisia za rok 2024
- Plán hlavných úloh a rozpočet na rok 2025
- Stanovenie rozsahu a podmienky vykonávania brigádnickej povinnosti.

C./ berie na vedomie:

- Správu Mandátovej komisie 3.



- Správu o činnosti Disciplinárnej komisie
- Správu o činnosti Rybárskej stráže

D./ ukladá:

- Tajomníkovi MsO SRZ Senica, aby do 15 dní zaslal správu o konaní VČS na radu SRZ Žilina.

- Výboru MsO SRZ Senica vykonávať činnosti v zmysle plánu úloh na rok 2025    

- Výboru MsO SRZ Senica dodržiavať rozpočet na rok 2025

E./ Z diskusie vyplynuli pre výbor tieto úlohy:

- Členská schôdza schvaľuje návrh zmeny lovných mier vybraných druhov rýb . 

- Členská schôdza schvaľuje návrh zmeny režimu lovu na revíre Myjava č. 2c z režimu chyť 
a pusť na režim lovný.

Ktoré budú zaslané na Radu SRZ Žilina a Ministerstvo ŽP k schváleniu s možnou platnošťou 
v roku 2027.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 23/2025 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 50 proti: 0 zdržal sa: 1

14. Záver

Tajomník MsO SRZ Senica poďakoval prítomným za účasť a ukončil výročnú členskú schôdzu.

Zapísala: Ing. Silvia Čuvalová                                     .........................................

Lukáš Vajda                                                                Bc. Miroslav Ochránek

.............................................                                       ..........................................

Predseda MsO SRZ Senica                                       Tajomník  MsO SRZ Senica

Overovateľ zápisnice: Jaroslav Hájek                       .................................


